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Zápis č. 11/2023 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 20.12.2023 od 16:15, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: V. Anděl, T. Jirásek, J. Kmoníček, J. Lejsek, V. Nidrle, L. Ott, 

F. Pluhař, J. Vik 
Omluveni: L. Ruprich 
Příští zasedání:  10.01.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Hospodaření KVS za rok 2023 – předběžná zpráva 
3. Okresní a krajské konference svazu 
4. Plán práce výboru KVS na 1. pololetí 2024 
5. Dotace KÚ na vyhlášení volejbalistů roku 
6. Příprava týmů na olympiádu dětí a mládeže 2024 
7. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 
(T. Jirásek, 30.11.). 
První kolo schůzek proběhlo ve čtyřech okresech, v pátém okresu Trutnov bude začátkem 
ledna. Kolem 15.1. se uskuteční schůzka krajská. Bude osloven Z. Burkert s žádostí 
o zapojení se do tvorby dokumentu. 
Ukazuje se, že rozsah prací je větší, než se čekalo, z toho důvodu pracovní skupina 
navrhuje termín dokončení posunout až na konec dubna – výbor KVS souhlasí. 
Úkol trvá, termín změněn na 30.4. 

• 3/09/2023 – Připravit informaci pro družstva o možnosti využití elektronického zápisu 
a o funkčních možnostech aplikace (J. Vik, 30.11.). 
Návod je připraven, byl připomínkován, po formálním dopracování bude rozeslán 
družstvům. Jeho zavedení zřejmě od příští sezóny bude nutností vzhledem k požadavku 
NSA na to, aby v rámci žádostí v programu Můj klub bylo možné doložit, že každý hráč 
v žádosti uvedený se účastnil alespoň šesti utkání (byl uveden na soupisce pro utkání, 
nemusel nastoupit). 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu, uložen úkol nový. 

Úkol 1/11/2023: Formálně dopracovat návod pro použití elektronického zápisu 
a rozeslat ho družstvům. 

Termín:  5.1.2024 
Odpovídá/odpovídají: J. Vik 

 

• 1/10/2023 – Vyžádat si životopisy od těch, kteří budou navržení na vyznamenání ČVS pro 
rok 2024 (J. Vik, 24.11.). 
Životopisy vyžádány a urgovány, ale i tak jeden stále chybí. V. Nidrle bude dotyčného 
kontaktovat. 
Úkol 2/11/2023: Urgovat dodání chybějícího životopisu. 
Termín:  28.12.2023 
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Odpovídá/odpovídají: V. Nidrle 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 2/10/2023 – Připravit návrh rozpisu krajského poháru dospělých (J. Vik, 24.11.). 
Návrh připraven, P. Kovalíček doplnil termíny a výsledná podoba byla rozeslána 
družstvům, pro finále byla objednána hala v Třebši. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 3/10/2023 – Vyžádat si od vedoucího soutěže doplnění termínů (J. Vik, 30.11.). 
Viz úkol 2/10/2023. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 4/10/2023 – Připravit a rozeslat pozvánku na seminář rozhodčích (V. Anděl, 5.12.). 
Pozvánka je připravena, ale dosud nebyl stanoven termín pohárového utkání TJ Slavia HK 
– Karlovarsko, který by účastníci měli po ukončení semináře shlédnout. Znám by snad měl 
být tento týden, 
Úkol trvá, termín změněn na 30.12.2023. 

• 5/10/2023 – Zaslat informaci, zda okres bude pořádat valnou hromadu, nebo zda delegáty 
krajské valné hromady určí výbor. (předsedové OVS, 31.12.). 
Viz bod 3 tohoto zápisu. 
Úkol trvá. 

• 6/10/2023 – Zaslat informaci o delegátech krajské valné hromady včetně jejich telefonů 
a e-mailů (předsedové OVS, 28.2.). 
Na první lednové schůzi určíme počty delegátů z okresů v závislosti na počtu zaplacených 
členských příspěvků, klíč předpokládáme stejný, jako loni – bude upřesněno. 
Úkol trvá. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2023 – do 5.12.:  
11. Přehled udělených vyznamenání v rámci KVS (med. O. Koutského, čestný člen KVS) 

a návrhy na ocenění v rámci ČVS. 
Odesláno s tím, že jeden chybějící životopis dodáme později. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 15.1.:  
1. Vyúčtování dotací - program organizace sportu, program talent – viz úkol uložený J. 

Kmoníčkovi v části Různé. 
 
ad 2 – Hospodaření KVS za rok 2023 – předběžná zpráva 
J. Kmoníček rozeslal členům výboru tabulku letošního čerpání a návrh rozpočtu na rok 2024 
– některé náklady ještě přicházejí, svaz nám má poslat peníze, předpokládá, že hospodaření 
letošního roku skončí ziskem kolem 170 tis. Kč. Chtěl by přebytek smysluplně využít, nechce 
o tom ale rozhodovat sám. Uvítal by doplnění hospodářské komise alespoň o někoho z okresu 
Hradec Králové, chtěl by znát i stanoviska zástupců minivolejbalu, krajských reprezentací 
a soutěží dospělých. F. Pluhař zkusí oslovit adepty z okresu. K tomu V. Nidrle – z jejich okresu 
by z pohledu znalostí v úvahu přicházela T. Charousková, nicméně je značně vytížena 
trénováním mládeže a činností kontrolní a revizní komise okresu, takže by zřejmě byly možné 
jedině konzultace v případě potřeby. 
Úkol 3/11/2023: Pokusit se v okresu získat zástupce do hospodářské komise KVS. 
Termín: 10.1.2024 
Odpovídá/odpovídají:  F. Pluhař 

 
Úkol 4/11/2023: Konzultovat s T. Charouskovou možnost zapojení do činnosti 

hospodářské komise KVS. 
Termín: 10.1.2024 
Odpovídá/odpovídají:  V. Nidrle 
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ad 3 – Okresní a krajské konference svazu 
Zatím hlásil okres Hradec Králové (viz příspěvek F. Pluhaře v části Různé), že valnou hromadu 
pořádat nebude a delegáty určí výbor. Valná hromada zcela určitě bude v okresu Jičín, 
konkrétně 21.1.2024, s největší pravděpodobností i v okresu Náchod. Okres Trutnov zřejmě 
valnou hromadu pořádat nebude, známo není stanovisko okresu Rychnov nad Kněžnou. 

ad 4 – Plán práce výboru KVS na 1. pololetí 2024 
V, Nidrle vypracoval plán, ten byl členům výboru rozeslán s návrhem zápisu. J. Lejsek navrhuje 
doplnit na únorovou schůzi dva body, a to podání žádostí v dotačních programech EU CZ-PL 
a Erasmus a dále zpracování konceptu oživení krajských festivalů minivolejbalu. Výbor KVS 
souhlasí, V. Nidrle plán doplní. 
Úkol 5/11/2023: Doplnit dva schválené body do plánu práce výboru. 
Termín: 30.12.2023 
Odpovídá/odpovídají:  V. Nidrle 

ad 5 – Dotace KÚ na vyhlášení volejbalistů roku 
Žádost o dotaci připravuje J. Lejsek, předpokládá dokončení a podání mezi svátky. 
Úkol 6/11/2023: Dopracovat a podat žádost o dotaci KÚ na vyhlášení volejbalistů 

roku. 
Termín: 29.12.2023 
Odpovídá/odpovídají:  J. Lejsek 

ad 6 – Příprava týmů na olympiádu dětí a mládeže 2024 
Příprava týmu pro šestkový volejbal probíhá v rámci KCM, obvykle jsou dva srazy za měsíc. 
Beachvolejbal chlapců je realizován tak, že byla určena dvojice, kterou J. Holčík připravuje. 
U dívek je situace jiná, byly osloveny kluby, zda mají zájem dvojici plus trenéra dodat. Ozvali 
se čtyři zájemci, bude uspořádán kvalifikační turnaj a vítěz bude reprezentovat (včetně 
trenéra). 
Materiální vybavení dodá krajský úřad, z naší strany asi zajistíme jen rozcvičovací dresy. 

ad 7 – Různé 
V. Nidrle: 

- Protože nevyšel plán, aby byla L. Bártovi předána medaile Koutského, kterou bychom mu 
udělili, na setkání jubilantů v Praze, je mu udělena nyní dodatečně s tím, že ji převezme 
při semináři rozhodčích (termín bude určen podle toho, jak bude hrát Karlovarsko 
v evropských pohárech). 

- Vzhledem k dopravnímu problému se nestihl připojit k videokonferenci předsedů 
krajských svazů a předsedy ČVS (jako člen výboru ČVS byl ale připojen J. Lejsek, takže 
podrobné informace máme). Předsedovi ČVS se za svoji neúčast omluvil, získal od něj 
informace o tom nejdůležitějším, navíc obdržel zápis ze schůzky. Hlavním bodem 
byla změna (upřesnění) pravidel NSA pro příspěvek v programu Můj klub. Jedná se mj. 
o definování pojmů „pravidelná sportovní činnost, „nesoutěžící sportovec“, „soutěžící 
sportovec“. Např. „soutěžící sportovec“ už není každý, kdo má zaplacený členský 
příspěvek, ale jen a pouze ten, kdo byl šestkrát uveden na soupisce pro soutěžní utkání. 
Tato skutečnost podtrhuje nutnost zavést elektronické zápisy o utkáních, ze kterých by 
tuto skutečnost bylo možné jednoduše (automaticky) dohledat. 

- V krajském přeboru U22Z došlo k problému, důsledkem kterého by mělo být sehráno 
opakované utkání. O této skutečnosti informoval zúčastněné mailem vedoucí soutěže 
s tím, že je to rozhodnutí STK, proti čemuž se ohradil její předseda STK J. Vik a požádal 
o uvedení na pravou míru (dosud bez odezvy). K tomu J. Kmoníček – je třeba postupovat 
důsledně v souladu s předpisy ČVS a s rozpisem krajských soutěží, situace musí být 
řádně popsána a rozhodnutá zdůvodněno. My od klubů vyžadujeme dodržování předpisů 
a v první řadě se jimi musíme řídit sami. 
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Úkol 7/11/2023: Vyřešit situaci kolem opakovaného zápasu v krajském přeboru 
U22Z v souladu s řády a předpisy ČVS a s rozpisem krajských 
soutěží. 

Termín: 29.12.2023 
Odpovídá/odpovídají:  L. Ruprich 

F. Pluhař: 
- Okres Hradec Králové valnou hromadu svolávat nebude, delegáty krajské VH určí výbor. 

V. Anděl: 
- Byl požádán J. Lejskem o delegování rozhodčích na vánoční turnaj – rozhodčí se mu 

podařilo zajistit, ale z řad těch starších. 

J. Kmoníček: 
- Došel prováděcí předpis pro vyúčtování finančních příspěvků od ČVS.  

Úkol 8/11/2023: Zpracovat tabulku vyúčtování finančních příspěvků od 
ČVS. 

Termín:  15.1.2024 
Odpovídá/odpovídají:  J. Kmoníček 

- Upozornil, že pokud jsou v okresních soutěžích placeny členské příspěvky, je možné ze 
strany okresů požádat o vrácení vybraného za ty, kteří se účastní jen a pouze těch 
okresních soutěží. 

L. Ott: 
- V souvislosti s plánovanou schůzkou v okresu konstatoval, že zpracování strategie 

rozvoje se v okresu Trutnov děje zcela mimo OVS a vyslovil s tím nespokojenost. V rámci 
diskuse se k problému vyslovili T. Jirásek, na závěr řekl, že jednání schůzky nebude 
v žádném případě uzavřené a není problém, aby se jí L. Ott zúčastnil 

 
 
 
Zapsal: J. Vik 


